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UTENOS JAUNIMO REIKALŲ TARYBOS POSĖDŽIO 

PROTOKOLAS 

Mišriu būdu 

2024 m. spalio 14 d.  Nr. (3.68 )-JR-5 

Utena 

 

 

Posėdžio laikas: 15.00 – 17:00 val.  

Posėdžio pirmininkas – Linas Bražionis 

Posėdžio sekretorė – Jurgita Grinienė 

Dalyvauja Utenos jaunimo reikalų tarybos nariai: Eglė Zarankaitė, Raimonda Gaulytė, Edita 

Šileikytė, Vitalijus Šeršniovas, Donata Lubienė, Dalia Vilkauskienė, Elinga Trumpaitė. 

Nedalyvauja: Gerda Rušienė. 

 

DARBOTVARKĖ: 

1. Dėl Utenos Utenos regiono vietos veiklos grupės vietos plėtros strategijos pristatymo 

(Dalyvauja URVVG pirmininkė J. Umbrasienė) 

2. Dėl Utenos rajono strateginio planavimo dokumentų 

(Pristato D. Lubienė) 

3. Dėl Utenos rajono savivaldybės jaunimo srities projektų finansavimo 

(Pristato J. Grinienė) 

4. Dėl Jaunimo politikos kokybės vertinimo UJRT srities analizės 

5. Dėl nuotolinio susitikimo su Marijampolės JRT 

6. Dėl UVJOS „Apskritasis stalas“ Visuotinio narių susirinkimo 

7. Kiti klausimai 

 

Pirmininkas pristato darbotvarkę susirinkusiems tarybos nariams ir siūlo pritarti darbotvarkei. 

Pritarta vienbalsiai. 

 

1. SVARSTYTA. Dėl Utenos regiono vietos veiklos grupės plėtros strategijos pristatymo 
(Dalyvauja URVVG pirmininkė J. Umbrasienė) 

J. Umbrasienė pristatė Utenos regiono vietos veiklos grupės plėtros strategiją 2024–2028 

metams. D. Lubienė siūlo su jaunimu pasidalinti informacija apie galimybes tapti partneriais ar 

savanoriais Utenos VVG programomis pasinaudosiančiose organizacijose siekiant plėsti jaunimo 

savanorystės galimybių įvairovę. 

NUTARTA: Pasidalinti informacija jaunimo tarpe apie galimybes savanoriauti socialiniuose 

projektuose, rengiamuose naudojantis Utenos rajono VVG programomis. 

„Už“ - 7 

 

2. SVARSTYTA. Dėl Utenos rajono strateginio planavimo dokumentų 
(Pristato D. Lubienė) 
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D. Lubienė pristatė Utenos rajono strateginio planavimo dokumentus bei supažindino su 

jaunimui aktualiais projektais, kuriuos planuojama įgyvendinti šių strategijų laikotarpiu: Atvira 

jaunimo erdvė, SPA bei Skate parkas. E. Zarankaitė domėjosi būsima Skate parko vieta ir jos 

pasirinkimo motyvais bei planuojamo atnaujinti SPA treniruoklių salės likimu. 

NUTARTA: Pateikti užklausą Utenos rajono savivaldybės administracijai, kur įrengiant SPA 

bus perkelta treniruoklių salė. 

„Už“ - 7 

 

3.  SVARSTYTA. Dėl Utenos rajono savivaldybės jaunimo srities projektų finansavimo 
(Pristato J. Grinienė) 

J. Grinienė pristatė Utenos rajono savivaldybės jaunimo srities projektams 2020–2024 m. skirtą 

finansavimą. Buvo aptartas artėjančių metų biudžetas ir numatomas kitų metų projektų 

finansavimas. 

NUTARTA: Informacija išklausyta. 

„Už“ - 7 

 

4. SVARSTYTA. Dėl Jaunimo politikos kokybės vertinimo UJRT srities analizės 

Tarybos nariai diskutavo apie pateiktą vertinimą, stipriąsias ir silpnąsias UJRT sritis. 

NUTARTA: Į JPKV atsižvelgti rengiant kitų metų UJRT veiklos planą bei  

„Už“ – 7 

 

5. SVARSTYTA. Dėl nuotolinio susitikimo su Marijampolės JRT 

L. Bražionis informavo, kad sutartas nuotolinio susitikimo laikas su Marijampolės JRT nariais 

yra lapkričio 27 d. 15 val. Tarybos nariai diskutavo, kokiomis temomis būtų vertinga pasidalinti ir 

kokią informaciją būtų naudinga išgirsti iš Marijampolės JRT narių. 

NUTARTA: UJRT narės Edita ir Raimonda parengs pristatymus apie UJIC ir Utenos AJC., 

Jurgita parengs pristatymą apie jaunuolių įdarbinimo programą vasarą. 

„Už“ - 7 

 

6. SVARSTYTA. Dėl UVJOS „Apskritasis stalas“ Visuotinio narių susirinkimo 

7. J. Grinienė pristatė informaciją, kad spalio 24 d. vyks UVJOS „Apskritasis stalas“ 

Visuotinis narių susirinkimas, kurio metu bus renkami trys nauji UJRT nariai vietoj atsistatydinusių 

jaunimo atstovų. Pažymėta, kad buvo gautos 4 paraiškos dalyvauti rinkimuose ir UJRT nariai 

pakviesti sudalyvauti Visuotiniame narių susirinkime. 

NUTARTA: Informacija išklausyta. 

„Už“ - 7 

 

8. SVARSTYTA. Einamieji klausimai 

L. Bražionis pristatė informaciją, kad spalio 30 d. Utenos A. ir M. Miškinių bibliotekoje 

vyks renginys jaunimui „Naktis bibliotekoje“ 

L. Bražionis pristatė, kad šių metų rugsėjo mėnesį VšĮ „Utenos radijas“ buvo 3 metams 

suteikta akreditacija dalyvauti Jaunimo savanoriškos tarnybos programoje. Įstaiga turės galimybę 

vienu metu priimti vieną savanorį ir pusę metų kartu su mentorių pagalba užtikrinti kokybišką 

savanorystę. 

NUTARTA: Informacija išklausyta. 

„Už“ - 7 

 

 

Posėdžio pirmininkas          Linas Bražionis 
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Posėdžio sekretorė          Jurgita Grinienė 


